NASAA Certified Organic Inspectors Training Test  

                                                          (USDA NOP Standard)   

Dear Inspectors,   

Further to your USDA NOP Standard training by Mr. Wenpeng Luke You, please complete the  

following test. Please note it is open book test. Please mention the relevant USDA NOP Standard  

reference. Please complete all answers in English.   

       1)     Please explain the difference between ‘100% Organic’, ‘Organic’, ‘Made with Organic  

              Ingredients’ with examples under USDA NOP Standard  

  

  

  

  

       2)    As per the USDA NOP, what are the excluded methods in Organic Production and Handling  

              (refer to §205.104  )   

         

         

         

         

       3)     Explain the land conversion requirements under the USDA NOP.   

  

  

  

  

       4)     What are the C: N Ratio and Temperature requirements for making compost under the  

              USDA NOP?   

  

  

  

5) Under the USDA NOP, Can non organically produced seeds used? Under what condition?  
6)     Example: A dairy farm operation applies for the USDA NOP Certification on 01 January 2014.  

              Pre assessment of the OMP is completed on 15 January 2014. Inspection is carried out on 01  

              February 2014. The last prohibited inputs application on the farm is on 12 June 2008. The  

              management of the farm is found compliant with the USDA NOP standards and issued the  

              full USDA NOP Organic certification from 01 January 2014. On the basis of this information,  

              please answer the following questions:   

              a)     Can calves born on 31 January 2014 eligible for the USDA NOP Certification?   

  

              b)     What requirements from the USDA NOP Standard you will verify to answer the question  

                     a)?   

  

  

  

  

       7)     Where would you find the guidance on the Dry matter intake for Access to Pasture Rules?   

  

  

  

  

  

       8)     Can the USDA NOP Seal be used on the products certified under ‘Made with Organic  

              Category’? Can the certifier’s logo/seal be used on the products certified under ‘Made with  

              Organic Category’?  

  

  

  

  

       9)     Can the USDA NOP Seal be used on the products certified under the ‘Livestock Feed’  

              category?  
10)  List the steps involved in the USDA NOP Certification (E.g Application  Inspection)   

  

  

  

       11)  List different parts of the National List of Allowed and Prohibited Substances.   

  

  

  

  

  

  

       12)  Please confirm whether the following synthetic substances are allowed under the USDA NOP  

              for Crop Production? Also include any specific conditions.   

              a)     Copper Sulphate  

              b)   Ammonium Carbonate   

              c)     Sodium Selenate   

              d)     Micronutrients  

  

  

  

  

  

       13)  Please confirm whether the following synthetic substances are allowed under the USDA NOP  

              for Livestock? Also include any specific conditions.   

              a)     Vaccines   

              b)     Glycerine  

              c)     Lidocaine  

              d)     Strychnine    

  

  

  

  

14) List different boiler additives allowed under the USDA NOP Standards  
15) What is the specific condition on the use of Sodium Hydroxide?   

  

  

  

  

  

        16) What reference number in the USDA NOP Standard you will use to access Nonorganically produced agricultural products allowed as ingredients in or on processed products labelled as “organic.”?   

  

  

  

  

  

        17) What information is required to be included for the notification of noncompliance and proposed suspension for the USDA NOP Standard?   

  

  

  

  

  

        18) What different tests may be included under periodic residue testing required by the USDA NOP?   

  

  

  

  

 19) Can operators file an appeal for the proposed suspension and denial of certification? What are the timeframes to lodge an appeal?  
20) Can ‘Yeast’ be sold as Organic under the USDA NOP? What are the conditions?   

  

  

  

 21) Where would you find ‘Instructions’ to collect samples? Please list the conditions for ‘When to collect samples’ from the instruction document.   

  

  

  

  

22)  Under the product certified to the ‘Organic’ category, 95% of the ingredients must be  

               Certified Organic Agricultural Products. What ingredients can make rest of the 5%?  
NASAA有机认证检查员培训测试

(美国农业部NOP标准)

亲爱的检查员,

进一步农业部NOP标准培训Wenpeng卢克先生,请完成

以下测试。请注意这是开卷考试。请提及有关美国农业部NOP标准

参考。请用英语完成所有的答案。

1)请解释“100%有机”的区别,“有机”、“用有机的

成分的例子在美国农业部NOP标准

2)根据美国农业部NOP,排除方法在有机生产和处理

(参考§205.104)

3)在美国农业部NOP解释土地转换要求。

4)什么是C:N比和温度要求下堆肥

美国农业部NOP吗?

5)根据美国农业部NOP,非有机种子可以使用?在什么条件下?

6)例子:奶牛场操作申请美国农业部2014年1月01 NOP认证。

前的评估OMP是2014年1月15日完成。检验是进行01

2014年2月。最后一个农场禁止输入应用程序是在2008年6月12日。的

管理农场发现符合美国农业部NOP标准和发布了

全美国农业部NOP有机认证从2014年1月1日。在这些信息的基础上,

请回答下列问题:

)可以小牛出生在2014年1月31日美国农业部NOP认证资格?

b)你需求从美国农业部NOP标准将验证回答这个问题

一)?

7)在那里你会找到指导的干物质摄入进入牧场规则?

美国农业部NOP密封可以使用8)产品认证下的有机

类别”?认证机构的标志/密封可以使用产品认证下的用吗

有机类”?

9)美国农业部NOP密封可以用于牲畜饲料的下的产品认证

类别?

检查)(10)美国农业部NOP认证所涉及的步骤列表(E。g应用

11)列表的不同部分国家允许和禁止使用的物质清单。

12)请确认以下合成物质是否允许美国农业部NOP之下

作物生产吗?还包括任何特定的条件。

一)硫酸铜

b)碳酸铵

c)硒酸钠

d)微量元素

13)请确认以下合成物质是否允许美国农业部NOP之下

家畜吗?还包括任何特定的条件。

一)疫苗

b)甘油

c)利多卡因

d)马钱子碱

14)列表不同的锅炉添加剂允许美国农业部NOP标准

15)具体是什么条件的使用氢氧化钠?

16)在美国农业部NOP标准参考号码是您将使用访问Nonorganically农产品生产允许作为原料或加工产品贴上“有机”。?

17)哪些信息需要包括不服从的通知和建议暂停美国农业部NOP标准?

18)不同的测试可能是包含在周期性残留测试所需的农业部NOP ?

19)运营商可以提起上诉提出暂停和拒绝认证吗?上诉的时间是什么?

20)“酵母”可以出售在美国农业部NOP有机吗?的条件是什么?

21),你会发现“指令”来收集样本吗?请列出的条件指令的何时收集样本文档。

22)产品认证的“有机”类别下,95%的成分必须

经过认证的有机农产品。什么成分可以让剩下的5% ?

